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 Protokół nr 158/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 listopada 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. Stanowi on załącznik 

nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 156/2018, 

157/2018. 

 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do w/w protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 156/2018. Za głosowali: A. Ochlak,  M. Buliński,       

B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 157/2018. Za głosowali: A. Ochlak,  M. Buliński,       

B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej za III kwartał 2018r. 
 

Pani Skarbnik poinformowała, że kwartalna informacja o wydatkowaniu środków finansowych 

jest zgodna z planem finansowym WTZ na rok 2018. 
 

Informacja WTZ stanowi załącznik nr 3. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska- naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 2 związany jest z zatrudnieniem na czas określony 

psychologa w związku z usprawiedliwioną nieobecnością /trwającą dłużej niż 30 dni/ 

psychologa zatrudnionego w PCRE. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  M. Buliński, B. Grzywacz,     

M. Piątkowski. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 6 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 6 związany jest z realizacją indywidualnego 

programu nauki przez uczennicę klasy II Liceum Ogólnokształcącego. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  M. Buliński, B. Grzywacz,     

M. Piątkowski. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 6 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 6 związany jest z likwidacją grupy zajęć 

dydaktyczno-wyrównawczych, godzin rewalidacji oraz przydzieleniem godzin dla pedagoga 

szkolnego. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  M. Buliński, B. Grzywacz,      

M. Piątkowski. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu przewożącego zwłoki osób zmarłych lub zabitych w miejscach 

publicznych na terytorium Powiatu Nowomiejskiego do prosektorium w Szpitalu 

Powiatowym Sp. z o.o  w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że została złożona tylko jedna oferta tj. Zakładu Pogrzebowego 

OREMUS z Nowego Miasta Lubawskiego. Dodała, że umowa zostanie zawarta na okres od 

01.01.2019r. do 31.12.2021r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  M. Buliński, B. Grzywacz,     

M. Piątkowski. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyznania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że środki na pomoc zdrowotną były zabezpieczone w 

wysokości 5000 zł. Dodała, że wnioski złożyło 19 nauczycieli, przyznano świadczenia w 

wysokości od 100 zł do 950 zł. 

Wyjaśniła, że Komisja zdrowotna postanowiła w tym roku przyznać najwyższą pomoc 

zdrowotną nauczycielom, którzy nagle zachorowali.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  M. Buliński, B. Grzywacz,     

M. Piątkowski. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. 

/na posiedzenie weszła pani Wicestarosta/ 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 4. 

Poinformowała, że kwota do wypłaty dodatków uzupełniających dla nauczycieli wynosi 

14 333,71 zł. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru końcowego zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa i rozbudowa w ramach modernizacji istniejącego budynku 

szpitala powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd powołał komisję do przeprowadzenia odbioru, w skład której weszli : 

1) Przewodniczący –  Wojciech Umiński 

2) Sekretarz – Alina Banaszewska 

3) Członek komisji – Andrzej Samsel 

4) Członek Komisji – Halina Bartkowska 

5) Członek komisji – Jolanta Domżalska 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński,    

B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Fundacji Inicjatyw  Krajobrazowych 

Wybudowania w Kurzętniku, której powierzono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda poinformowała, że nie stwierdzono nieprawidłowości w realizacji zadania przez w/w 

stowarzyszenie. 

 

Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński,    

B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej przeprowadzonej w Domu Dziecka w Pacółtowie.  

Pani Jedna omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 6. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 



4 

 

 

 

 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że powołanie komisji skrutacyjnej jest niezbędne, żeby 

przeprowadzić tajne głosowania. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyboru Starosty Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 
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Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji Budżetowej. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i 

Ochrony Zdrowia. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 
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Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa Publicznego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie delegowania radnych do udziału w pracach Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku powołanej przez Starostę Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                    


